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§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Annie Petersson öppnar mötet kl. 16:17

§ 2 Val av mötesordförande

Till mötesordförande valdes Annie Petersson

§ 3 Val av sekreterare

Till sekreterare valdes Johanna Larsson

§ 4 Val av justeringsperson

Till justerare valdes Nora Johannesson

§ 5 Fastställande av dagordningen

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 6 Föregående protokoll

Godkännande av föregående protokoll.

§ 7 Dagordning

7.1 Valborg

Nora tar upp frågan gällande Valborg på CAPS och hur vi vill planera den. Vi lägger även

upp planen för alla dagar på valborg så vi har ett hum om upplägget.

Preliminärt schema:

lördag: dagsfest

söndag: brännboll med idrott

måndag: beer-fest (tanken att ha öppet på kvällen)

tisdag: valborgsmässoafton (champagnefrukost på CAPS)



7.2 good guys

Nora berättar om ett studiebesök av good guys på CAPS, 20/3 i gläntan och 22/3 kör dem

tentafest ihop på CAPS.

7.3 akavia-inlägg

Simon och Leo berättar om att de vill ha ut ett inlägg om deras workshop i april. Men att det

inte finns så mycket material att göra ett inlägg på och behöver idéer på hur de kan

marknadsföra det på ett bra sätt. Inget bra på Melody.

7.4 PL-Key-ansökan öppnar snart

Simon påminner gällande ansökan till PL till KEY. Nu på måndag den 25 öppnar

ansökningsperioden för pl till key och det är otroligt viktigt att vi jagar lite

personer eftersom engagemanget är dåligt. Vi skriver i inlägget att man söker PL

en och en.

7.5 Prell vecka 15 Möckelngymnasiet

Becker berättar att han har preliminärt bokat med Möckelngymnasiet vecka 15.

7.6 Ljus

Julius vill köpa in en mysbelysning till CAPS och yrkar därmed in en ljusslinga på 100 meter

för 1099,99 kronor.

Styrelsen går till beslut att bifalla Julius yrkande.

Styrelsen beslutar att bifalla Julius yrkande.

Eden justeras in 17:06

Eden justeras ut 17:18

7.7 General

Vi har fått en ansökan gällande General-posten, vilket är Eden Berg.

Eden berättar om sig själv och varför hon sökte till posten samt svarar på frågor.

Hannes yrkar in Eden Berg till general för introduktionen HT-24.

Styrelsen går till beslut att bifalla Hannes yrkande.

Styrelsen beslutar att bifalla Hannes yrkande.



7.8 Uppdate om valborg/idrott-rekord.

SEKE drog sig ur Husseins plan med brännbollen och nu har vi frågat JFK. Hussein berättar

även om record på förra idrotts tillfället på 28 personer

7.9 utvärdering nollning
Hannes och Annie berättar om utvärderingen från nollningen, det var endast 18 som svarade
och det var 6 nollor, de tyckte att de va bra men att vissa matpauser skulle vara längre och att
de skulle vara kortare tider ute pga kyla, lång stadsvandring och nästan alla kände att man
kunde vända sig till faddrarna och alla kände sig trygga hos FA och de flesta visste vilka
kommitten och de flesta tyckte de va kul och ingen nolla kände sig tvingad till att dricka och
alla fick en bra uppfattning av karlekon och att sammanhållningen var bra.
Sammanfattningsvis var det bra feedback.
Vi diskuterar nollningens för- och nackdelar.

mötet ajourneras 17:22

mötet återupptas 17:32

7.10 Hotell Halmstad

Hannes visar ett förslag på semesterhus inför SM i Halmstad.

7.11 Budget kompis-sittning

Emilie visar upp budgeten för kompis-sittningen.

Emilie yrkar in budgeten för kompis-sittningen VT2, nr 2.

Styrelsen går till beslut att bifalla Emilies yrkande.

Styrelsen beslutar att bifalla Emilies yrkande.

7.12 pluggstugan - utvärdering

Vi diskuterar för- och nackdelar med förra veckans pluggstuga på CAPS.



7.13 ordförandemöte

Annie informerar om förra ordförande-mötet.

- Engagemangdag 10/4, styrelsen och CAPS ska stå bredvid varandra.
- Utökning gällande polisnärvaro och säkerhet.

7.14 innebandy

Hussein har en idé om att köpa in innebandyklubbor till karlekon idrott.

Hussein yrkar in innebandyklubbor 5 stycken totalt för 2000 kr, 4 stycken för högerhänta och

en för vänsterhänta.

Styrelsen går till beslut att bifalla Husseins yrkande.

Styrelsen beslutar att bifalla Husseins yrkande.

Mötet ajourneras 18:03

Mötet återupptas 18:10

§ 8 Övriga punkter

§ 9 Veckouppdatering

§ 10 Nästa möte:

§ 11 Mötets avslutande

Ordförande, Annie Petersson, avslutar mötet kl. 18:33

____________________ ____________________ ____________________

Annie Petersson Johanna Larsson Nora Johannesson

Ordförande Sekreterare Justeringsperson


